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Írásbeli kérdés !

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló tv . 42. § (8) bekezdése alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdés t
kívánok benyújtani Lázár János Miniszterelnökséget vezető miniszter úrna k

„Nem lesz több fiatal gazda támogatás a VP keretében? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter úr !

Ön a „Biztos hogy csak ennyit akartak az őstermelők?” című , K116213 . számú írásbel i
kérdésemre adott válaszában a következ őket írta :

„Tekintettel arra, hogy 2017 . június 27 . napjáig a kiírás 37,75 milliárd forintos keretére közel
3 .400 kérelem érkezett be, 42 milliárd forintos igénnyel, ezért a Miniszterelnökség
forráskimerülés miatt, 2017 . június 30. napján, annak felfüggesztése mellett döntött . Ezért
várhatóan több fiatal gazda induló támogatás a Vidékfejlesztési Program keretében nem lesz .”

A fentiek miatt következő kérdésekkel fordulok a Miniszter Úrhoz :

1. Valóban nem lesz több fiatal gazda támogatás a VP keretében ?

2. Remélhető-e, hogy nem lesz irreálisan alacsony a ponthatár?

Budapest, 2017 . augusztus 14 .

Tisztelettel :

Dr. Vadai Ágnes
Demokratikus Koalíció
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